
REFERAT STYREMØTE I KHK 

 

Dato: Møtetid: Sted:   
24.11.2022 Kl. 19-21 Lunde skole   

Møteleder:  Referent:   
Steinar Østensen Marit Støle-Hansen 

Innkalt: 
Anne Mette T. Bomann 
Kirsten Høines Stensvold 
Trine Ose 
Anders Martinsen 
Hege Hultmann 
Marit Støle Hansen 
Fravær: 
Hege 
Trine 
Anders 
 

 
 

     

Sak Sak/Referat Tid Ansvarlig Avsluttet 

Fast Godkjenning av innkalling og saksliste  
Steinar må sette opp saker med tekst (ikke kun 
saksnummer) og (helst) bruke formatet i dette 
dokumentet. 
 

  
Steinar 

 

Fast Godkjenning av forrige styrereferat  
ok 
 

   
 

Fast Medlemstall 
Steinar: 
Gått opp fra 338 – 340 medlemmer 
Fortsatt 8 husstandsmedlemmer og  
9 æresmedlemmer 
 

   

Fast Økonomi 
Økonomien i klubben er stabil, saldo pr. i dag er 
132 800 

   

Fast 
 
 
2/22 
 
 
 
 
 

Gå gjennom saker som ikke er sluttført  
 
Sakregister: 
Misstillitssak tidligere styreleder -pågår - Anders og 
tidligere styreleder har kommet frem til en endelig 
felles uttalelse/konklusjon - begge parter er enig om å 
være uenig, begge parter ønsker saken avsluttet. Den 
felles uttalelsen skal legges ved årsmøtereferatet for 

  
 
 
Anders og 
Steinar 
 
 
 
 

 



 
 
 
5/22 
 
 
 
 
 
 
 
 
6/22 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
11/22 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4/22 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

det ekstraordinære årsmøtet. Steinar og Anders skal 
ferdigstille dette. 
 
Steinar har ennå ikke fått dette fra Anders. 
 
 
Kommunikasjonsplattformer i styret -er på plass og er 
tatt i bruk. Steinar legger ut på FB styreside passord og 
adressen. Vi jobber videre med Teams bruken 
 
Anne Mette hører med Steinar(konsulent) om det kan 
opprettes bruker til Steinar/styret. Dette er gjort og 
Steina Ø. har fått tilgang.  
 
 
Evaluering familiedag/klubbdag - Nye medlemmer 
som har gått på høstens kurs møtte opp. Svært få av 
klubbens øvrige medlemmer tok turen. Vi må 
kommunisere bedre hva som skal foregå og invitasjon 
må sendes ut tidligere. Foreslår ett nytt lignende 
arrangement til våren. 
 
 
Førjulstreff- 10. eller 17.desember? Det er uvisst om 
dette blir noe av på grunn av sen avklaring om dato. 
 
Innetrening 
 
Kurs uten påmelding ble fjernet. Kun to påmeldte på LP 
torsdagskveld, så denne treningen ble avlyst. 
Det er solgt for få billetter til flere av treningene, men 
automatisk mail ble sendt ut til deltakerne. Disse 
treningene blir gjennomført som oppsatt.  
 
Steinar tar resten av valpekurset i hallen.  
 
Vi kan også ha valpekurs og unghundkurs i hallen, med 
oppstart i slutten av januar.  
 
 
Organisering av KHK – Kirsten og Anders jobber med 
dette. Settes opp som hovedpunkt på neste møte. 
Årshjul, markedsføring og publisering av KHK’s sosiale 
medieprofil. 
 
Kirsten har ikke snakket med Anders.  
 
Alle krav om tilbakebetalinger etc. som sendes til 
Kirsten skal sendes på e-post, kvitteringer er greit å få 
på messenger.  
 
 

 
 
 
Anders 
 
 
 
 
Steinar 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Anders og 
Trine 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Anders og 
Kirsten 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 

 
Evt.  
10/22 nytt klubbområde – Steinar har laget e-post som 
kan sendes ut til medl. 
 
Steinar sender ut e-post om løpetisper på trening. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 

 
 
Steinar 
 
 
Steinar 

 


